
Ε ΕΝΩΣΗ 

Θέμα 1ο 

Λόγω της κατάστασης που επικρατεί στην χώρα μας με την εξάπλωση του COVID-19 που κατά την προσωπική μου 

εκτίμηση τα απαγορευτικά μέτρα θα ισχύσουν τουλάχιστον έως τέλη Μαΐου, πιστεύω ότι το αγωνιστικό πρόγραμμα 

της ΕΦΟΑ θα πρέπει να συνεχιστεί με τις ημερομηνίες που ήδη υπάρχουν στο πρόγραμμα. Τυχόν παρεκκλίσεις 

πιστεύω πως θα δημιουργήσουν προβλήματα. Για το πανελλήνιο junior’s δεν μπορώ να εκφέρω άποψη όσον αφορά 

τις ημερομηνίες διεξαγωγής του, διότι δεν γνωρίζουμε τι θα γίνει με τις πανελλήνιες εξετάσεις και την φετινή σχολική 

χρονιά. 

 

Θέμα 2ο 

Αυτή την στιγμή η ηλεκτρονική διακυβέρνηση της ΕΦΟΑ έχει λύσει πάρα πολλά προβλήματα του παρελθόντος. Οι 

αθλητές, αθλήτριες, σωματεία, γονείς κλπ. έχουν μπει πλέον σε μια σειρά. Πιστεύω ότι το σύστημα πρέπει να 

εμπλουτισθεί με τις ηλεκτρονικές συναλλαγές μέσω τραπεζών (web banking, Πιστωτικές, Χρεωστικές κάρτες κλπ), 

έτσι ώστε να λυθούν και τα προβλήματα με τις ανανεώσεις-εκδόσεις των δελτίων. Όσον αφορά τα sign in των 

πρωταθλημάτων θα πρέπει να δρομολογηθούν κάποιες επιλογές. Υπάρχουν τεχνικές δυσκολίες για την εφαρμογή 

του οι οποίες δεν μπορούν να αναφερθούν αυτή την στιγμή. 

ΕΦΟΑ 

 


